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 Господин Кмете, 

Общинският съвет вече разглежда проблема с GSM-базовите станции на 
територията на Община Шумен, но у нас остана усещането за формален подход към 
поставените въпроси. Значителна част от нашите съграждани също са разтревожени от 
неяснотите, свързани с този въпрос, и се страхуват, че тяхното здраве е застрашено. 
Има и нови оплаквания от жителите в района на ул. “Велики Преслав”, ул. “Петра” и ул. 
“6-ти Септември”, в които се привеждат и допълнителни данни за вредните влияния на 
базовите станции. Без съмнение въпросът е сложен и труден за решаване, но 
задълженията ни като общински съветници и на вас като администрация изискват да 
потърсим изход от ситуацията.  

Ясно е, че Общината не може да забрани поставянето на подобни базови 
станции, но процедурите очевидно са силно формализирани и при това навсякъде в 
страната не се спазват нормативните изисквания. За това свидетелства последното 
решение на Общинския съвет в гр. Пловдив, което показа колко безотговорно и в 
нарушение на законовите и хигиенните норми са издавани разрешения. 

Моля да предложите процедура за обследване на законността на всички 
издадени разрешения и същевременно да се потърси възможност за недопускане на 
концентрация на излъчватели в която и да било точка на града. Необходимо е също 
така да се проведе широка обществена дискусия по въпроса, на която да се представят 
изследвания от независими експерти.  

В заключение моля да подкрепите нашата инициатива със съответните 
административни мерки.   
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